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    Vážení lionští přátelé, 

     uběhlo 29 dnů února, který 

vůbec nebyl bílý a natož 

vítězný. Pro mne však byl v 

tomto ohledu příznivý - řidiči 

nemají rádi moc sněhu na 

silnicích a tak cesty do klubů 

byly příjemné. První návštěva byla vlastně doma. V 

Brně pořádaly brněnské kluby společně již 11. ples, 

tradičně za sponzorské pomoci Grandhotelu Brno, 

který díky architektuře konce 19. století dodává 

tomuto plesu na eleganci. Milým překvapením pro 

LC Brno a LC Brno-Špilberk byla účast členů 

vedení D 122 - 1.VDG Jany Flanderové, sekretáře 

distriktu Ivy Skřítecké, PDG Jiřího Zatloukala a 

manželů Hynkových stejně tak jako  účast osmi 

členů lionského klubu Bratislava-Pressburg. 

     Odpoledne před plesem se v Brně sešli 

pastguvernéři a členové kabinetu, aby nominovali 

nového guvernéra našeho distriktu. Jak jistě všichni 

víte, náš distrikt je distriktem provizorním, protože 

dle mezinárodních stanov musí být v distriktu 

minimálně 35 klubů a minimálně 1250 členů. 

Těchto čísel nedosahujeme a tak nového guvernéra 

musí schvalovat rada prezidentů v Oak Brooku.  

Všichni zúčastnění se jednomyslně shodly na jménu 

Jana Flanderová a její nejužší tým bude mít  složení 

Juraj Schwarz  a  Boris Hynek. 

    Další moji zastávkou byly o týden později 

Piešťany. Lionský ples v hotelu Eden působil velmi 

komorně, i když se jej zúčastnilo více jak 100 hostů. 

Velmi milým překvapením byl Lionský půlnočník 

(vůbec to nic nemá společného s tím, co vás právě  

 

napadlo). Jedná se o čtyřstránku o lionském hnutí v 

Piešťanech, dosažených výsledcích v humanitární 

oblasti a také mnoho fotografií z právě probíhajícího 

večera. Velmi vtipné, velmi milé a poučné.  

    Následující víkend jsem prožil v Mariánských 

Lázních, kde naši členové obohatili paletu nápadů a 

uspořádali první maškarní ples. Za účasti lionů z 

jumelagního německého klubu to byl velmi příjemný 

večer, který byl korunován finančním darem pro 

handicapovanou dívku na vozíčku. Poslední mojí 

únorovou zastávkou byl ples lionských klubů v 

Rychnově nad Kněžnou. Po "nástupu" členů obou 

rychnovských klubů a krátkých projevech byl 

zahájen již tradiční ples v rekonstruovaných 

prostorách rychnovského divadla. 

 
     Tak to byla příjemnější část guvernérské práce - 

setkávání se s liony našeho distriktu. Méně příjemné 

jsou však výtky, které jsou mi zasílány z Oak 

Brooku. Poslední přišla  jmenovitě na moji adresu 

od p. Mahendry Amarasuriya. Sděluje mi, že výše 

našich  příspěvků na CSF II - Zrak především nás 

řadí na 3. místo (bohužel odzadu) mezi všemi 

světovými distrikty a hovoří o částce 1.463 USD, 

které jsme údajně odeslali. Tato částka však vůbec 

nesouhlasí s výší příspěvků, které byly přímo 

zaslány kluby na fond CSF II. Tato kampaň 

nenechala chladnými naše členy v lionských klubech 

Praha-Orel, Plzeň Bohemia, Praha Bohemia-

Ambasador, Rychnov nad Kněžnou-Dobromila, 

Košice, Teplice, Bratislava Bone Fide, Bánská 

Bystrica Lea a Bratislava Danubius. Příklady, které 

mám, jsou Bratislava Danubius - Juraj Schwarz 

1.000 USD, LC Prešov 1.000 USD a p. prezident 

 

 



Šiovič také 1.000 USD. Oba pánové získali tímto 

svým počinem Melvin Jones Follow. A tak tedy 

nevím, kde je chyba, myslím si však, že v Oak 

Brooku. I když je také možné, že vy, kteří jste 

posílali finanční prostředky přímo do Oak Brooku, 

jste neuvedli číslo klubu a jako účel platby CSF II. 

     Problémy se špatně vyplněnými hlášeními jsou 

však i ve styku s evidencí členské základny v Oak 

Brooku. Blíží se již volební schůze v klubech a 

mimo volby je nutné dbát na „dokonalé 

výkaznictví“, které se nám všem zdá byrokratické, 

přesto je však velmi nutné pro správnou evidenci. 

Jedním z nich je výkaz PU 101. Tento výkaz je 

nutno zaslat ihned po volbě nejen na sekretariát 

distriktu, ale zejména do Oak Brooku. Nejsou-li 

splněny tyto úkoly, potom je komunikace velmi 

špatná a přestože si klub tyto administrativní 

povinnosti plní, tak se míjí účinkem. Oak Brook 

urguje a sekretáři klubů se zlobí na náš sekretariát. 

To byl případ posledních dnů a poctivé práce lionky, 

paní Polákové. Její předchůdce prostě něco zaspal. 

    V neděli 9. 3. 2008 oslaví lioni již 30. lionským 

dnem své historické spojení s OSN v hlavní budově 

OSN. Vztahy mezi LCI a Spojenými národy byly 

navázány po druhé světové válce. 24. 10. 1945 

podepsal Harry Truman společně s Winstonem 

Churchillem a dalšími představiteli států Chartu 

OSN a ještě v tomtéž roce byl zakladatel lionského 

hnutí Melvin Jones, stejně tak jako tehdejší 

mezinárodní prezidenti  Fred.W.Smith a D.A.Skeen, 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

požádáni o spolupráci na vytvoření Charty 

nestátních organizací. V následujících letech obě 

organizace pracovaly na společných projektech, kde 

lionské hnutí dalo k dispozici personální i materiální 

vybavení pro UNICEF, pro Světovou zdravotnickou 

organizaci i pro UNESCO. 

     Svůj dnešní guvernérský list bych rád zakončil 

pozváním na jumelagní setkání s vedením a členy 

distriktu D 111, které se uskuteční ve dnech 11. až 

13. 4. ve Františkových Lázních.V programu budou 

nejen společenská setkání, ale také poznávání tohoto 

koutu naší republiky. Navštívíme a společně si 

prohlédneme Františkovy Lázně, Karlovy Vary a 

navštívíme závod Becherovka i Plzeňský pivovar. 

Náklady na ubytování  za   2 noci jsou 700 nebo  

2000 Kč dle kategorie ubytování (v ceně 700 Kč 

nejsou snídaně), náklady na obědy a večeře budou 

upřesněny v průběhu týdne. 
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